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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 

Aanwezig 
 

Voorzitter: Monique van Brederode 
Raads/burgerleden: Cees Pelkmans (LRG), Erik Schellekens(LRG), 
Henk Gabriëls (PAG), Hendrik Dejonckheere (PAG), Janneke van den 
Hout (D66), Michael Meijers (D66), Arno de Laat (Arbeiderspartij GR), 
Laura Remijsen (Arbeiderspartij GR), Pernell Criens (PvdA), Karen 
Molin - van Overbeek (PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Trix Vissers 
(VVD), Ad van Beurden (VVD), Corne de Rooij (CDA), Ineke Wolswijk 
(CDA). 
Collegeleden: Bert Schellekens.  
Presentatie: Gert Jan Hagen en Nicolien de Heer (Sprinco) 
Ambtelijke bijstand: Hans van de Moosdijk 
Publieke tribune: ongeveer 20 personen. 

Afwezig (met kennisgeving)  

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2018/23-oktober/19:30 
 
 
Opening 
De voorzitter opent de vergadering om  19:30 uur.  
Wethouder Schellekens leidt het onderwerp kort in. 
 
 
Presentatie Regionaal Kwalitatief Woonbehoefteonderzoek door Springco.  
Het onderzoek en de presentatie zijn beschikbaar via het raadsinformatiesysteem bij de 
beeldvormende vergadering van 23 oktober. (Zie sheets) 
 
Vragen  
Erik Schellekens mist starters en jongeren. Bij de verkiezingen zijn we hier ook op aangesproken. Ik 
mis dat in het rapport. Is dat niet meegenomen, of is dat probleem niet zo groot? 
De heer Hagen antwoordt dat starters die nog thuiswonen niet zijn meegenomen in het onderzoek. 
We weten wel hoeveel starters zich per jaar op de woningmarkt aandienen. We weten ook wat die 
starters ongeveer willen. Uit de beschikbare data kunnen we een soort analyse maken van het 
probleem. Uit de data kunnen we heel veel halen. 
Starters zie je veel, veel andere mensen die ook een woning nodig hebben is in de praktijk minder 
zichtbaar. 
 
Hendrik de Jonckheere vraagt naar aanleiding van de factsheet hoe getallen tot stand zijn gekomen. 
Gert Jan Hagen geeft aan dat de waarde van respondenten naar aanleiding van de steekproef een 
weegfactor hebben gekregen. 
Hendrik de Jonckheere concludeert dat naar aanleiding van de reacties 44 mensen wordt 
geconcludeerd dat er 1100 verhuisbereiden zijn. Vraagt naar verschillen tussen 561 senioren die 
hebben gereageerd op de enquête. Bij de leeftijdsverdeling is het aantal ouderen 51%.  
De heer Gert Jan Hagen zegt toe hier schriftelijk op te antwoorden. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2018/23-oktober/19:30
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2018/23-oktober/19:30/21172-Hart-van-Brabant-presentatie-Goirle-231018-2.pdf
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Arno de Laat geeft aan dat senioren vaak wel bereid zijn om te verhuizen maar dat ze dat niet 
kunnen omdat een zij voor een seniorenwoning een veel hogere huur moeten betalen. Is dat in jullie 
onderzoek terug te vinden. 
Gert Jan Hagen geeft aan dat is gevraagd naar wat mensen willen besteden. Soms sluit dat niet aan 
met wat er beschikbaar is. Maar de vraag is er. 
Nicolien de Heer geeft aan dat we zien dat er een tekort is aan woningen met lift en er is een 
overschot aan eensgezinswoningen. Dat zou de mismatch voor een deel kunnen verklaren. 
Op basis van de cijfers van de woonstichting concludeert Arno de Laat dat er een groot tekort is aan 
sociale huurwoningen. 
Gert Jan Hagen geeft aan dat dat correct is. Uit ons onderzoek blijkt wel dat er veel woningen 
worden bezet door mensen die dat niet willen. Dat wijst op de mismatch. 
Arno de Laat vraagt wat de waarde van het onderzoek is. 
Gert Jan Hagen geeft aan dat het onderzoek een uitstekende basis geeft.  Dat er een probleem is met 
de sommige woningen in de Sociale Huursector. Dat wijst ook op toewijzingssystemen en dergelijke. 
Publieke Tribune geeft aan dat op basis van de enquête er 561 ouderen hebben geparticipeerd. Hij 
vraagt zich af of de conclusies valide zijn.  
Deborah Eikelenboom vraagt of in het onderzoek ook is meegenomen of er idealisten zijn die samen 
in een wijk willen wonen met een bepaalde doelstelling. Bijvoorbeeld een ecologische woonwijk, een 
wijk die zelfvoorzienend wil zijn, die gaat voor ecologische landbouw. Mist in het onderzoek iets over 
starters die graag in Goirle willen wonen. Wat is precies de opdracht die u heeft meegekregen? 
Gert Jan Hagen geeft aan dat opdracht is gegeven om een woningmarktonderzoek te doen, om zo 
goed mogelijk te achterhalen wat er leeft onder inwoners over wonen. Er is niet expliciet benoemd 
dat wij ons met starters bezig moeten houden. Er is met de begeleidingsgroep een vragenlijst 
gemaakt. Er is een grote aselecte steekproef genomen. Starters zouden nog nader kunnen worden 
onderzocht. We hebben idealisten niet expliciet uitgevraagd, maar wel een aantal onderdelen, 
bijvoorbeeld  Friendswoningen. De vraag van mevrouw Eikelenboom zouden we wel kunnen 
benaderen op basis van de informatie die is uitgevraagd.  
Deborah Eikelenboom vindt het jammer dat dit niet nader is uitgevraagd. We zijn zo bezig met de 
energietransitie dat zij zich niet kan voorstellen dat er in Goirle weinig belangstelling voor is.  
Corné de Rooij is benieuwd naar hoeveel starters zich aandienen. Daar krijgt hij graag nog informatie 
over. Er is veel vraag naar vrijstaand en appartementen. Betekent dit dat dan woningen vrijkomen 
die geschikt zijn voor starters. 
Gert Jan Hagen geeft aan dat zij veel onderzoek doen naar doorstroming. Een dure woning leidt tot 
een verhuisketen door de hele voorraad. Daarbij komen ook woningen voor starters vrij. Er zijn veel 
mensen die wachten op een appartement in een grote 1 gezinswoning. Er zijn spectaculaire 
resultaten als gemeenten beleid voeren om voorrang te geven bij toewijzen van appartementen aan 
mensen die een vrijkomende 1 gezinswoning achterlaten.  
 
Verdere proces 
De heer Hans van de Moosdijk licht het proces om te komen tot een woonvisie toe (zie tabel in de 
bijlage) toe. 
 
Pernell Criens geeft aan dat de ervaring leert dat er altijd dezelfde soort mensen op bijeenkomsten 
komen en op enquêtes reageren. Probeert u ook actief jongeren die nog thuis wonen bij het 
onderzoek te betrekken? 
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De heer Hans van de Moosdijk antwoordt dat er wel een en ander bekend is over jongeren en 
starters. Die informatie bij onder andere Leijstromen gaan wij wel betrekken.  
 
De heer Michael Meijers geeft aan dat hij een breder beeld wil hebben dan alleen de woonbehoefte. 
Zijn de raadsleden uitgenodigd voor de gesprekstafels? 
Hans van de Moosdijk antwoordt dat gesprek plaatsvindt met professionele partners over wonen en 
zorg. Daar willen we de onderwerpen en de thema's ophalen. Bij de beeldvormende vergadering in 
januari willen we een deel van die partijen ook vragen om zaken toe te lichten. Daar kunt u als raad 
op inschieten. 
 
Corné de Rooij vraagt zich af of er geen proces kan worden bedacht waardoor dit sneller gaat. 
Kunnen we niet sneller slagen maken?  
Erik Schellekens merkt op dat hij vindt dat dit niet te snel moet gaan. Het is goed dat de raad bepaalt 
welke thema's en onderwerpen worden behandeld voordat het beleid wordt vastgesteld. 
Bert Schellekens geeft aan dat hij de behoefte begrijpt om vaart te maken. Het is jammer dat dit 
onderzoek is vertraagd door allerlei factoren. We moeten met de uitkomsten van het onderzoek 4 
jaar verder. We moeten weten dat het klopt en dat er draagvlak is. Een maand extra is dan niet het 
probleem. 
 
 De voorzitter vraagt of de inhoud van het woonbehoefteonderzoek voor iedereen duidelijk is, zodat 
we hiermee verder kunnen. 
Arno de Laat wil graag antwoord op zijn vragen. Die zaken wil hij graag op tafel hebben.  
Karen Molin geeft aan dat het onderzoek wel duidelijk is, maar zij mist aandacht voor starters.  
Deborah Eikelenboom sluit zich hierbij aan. 
De Publieke Tribune wijst nog op het feit dat 65% van de reageerders ouder is. Dan is dit toch geen 
reële weergave?   
 
De voorzitter geeft aan dat we in de krant hebben kunnen lezen dat er geweld is gepleegd tegen een 
van onze ambtenaren. Namens de raad een bloemetje is gegeven aan deze ambtenaar gegeven. Hij 
was hier erg blij mee en wil de raad van harte bedanken.   
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 
 
Het verslag wordt door de raad van de gemeente Goirle vastgesteld via de lijst ingekomen stukken 
van 6 november 2018.
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Bijlage: Tabel verdere proces Woonvisie 

Wanneer? Wat? Rol van de Raad 

Eerder in 2018 • Enquête kwalitatief 
woningbehoefteonderzoek 

• Enquête werkgroep wonen Seniorenbelang 
Riel 

• Gevoel van Goirle 
• Gevoel van Riel  

 

23-10-2018 Raadsvergadering: inzicht verschaffen in de uitkomsten 
van het regionaal Kwalitatief Woningbehoefteonderzoek 

Beeldvormend 

1-11-2018 Gesprekstafels:  ophalen thema’s en onderwerpen 
Woonvisie met externe partijen 

 

December 2018 Raadsvergadering:  vaststellen thema’s en onderwerpen 
Woonvisie gemeente Goirle 2019 

Beeldvormend,  
Oordeelsvormend en 
Besluitvormend 

Januari/februari 
2019 

Raadsvergaderingen: vaststellen Woonvisie gemeente 
Goirle 2019  

Beeldvormend, 
Oordeelsvormend en 
Besluitvormend 
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Toezeggingen oordeelsvormende vergadering 9 oktober 2018 

nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

      

      

1. 09-10-2018 Beeldvormend begroting 2019: 
Antwoord geven op de vraag wat de 
verklaring is dat de doorverwijzingen 
naar Bureau Halt in Goirle 3x zo hoog 
zijn als in overige gemeenten met 
minder dan 25.000 inwoners.  

burgemeester 17 oktober   

2. 26-09-2018 Burap: In oktober komt er een sessie 
met de organisatieadviseur en de 
gemeenteraad 

burgemeester Eind oktober Bijeenkomst is gepland op 29 oktober 

3. 26-09-2018 Burap: 4 weken na de bijeenkomst met 
de organisatieadviseur ligt er een eerste 
plan dat met de raad wordt besproken.   
 

burgemeester Eind november  
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4. 26-09-2018 Burap: Op korte termijn wordt een 
raadsinformatie verstuurd waarin wordt 
aangegeven welke stappen we in dit 
organisatietraject willen zetten en welke 
termijnen we daarvoor nodig denken te 
hebben 

burgemeester Korte termijn  



 

 

 

 
 


